

Title (en)

Method for undoing stacks of casks.

Title (de)

Verfahren zum Auflösen von Fassstapeln.

Title (fr)

Procédé pour décomposer des piles de fûts.

Publication

EP 0576779 A1 19940105 (DE)

Application

EP 92890160 A 19920701

Priority

EP 92890160 A 19920701

Abstract (en)

In order to break up a stack of casks (2) consisting of three layers (4, 5, 6) of casks (7) which are held together by means of a shrink-on cover, an interspace is produced between two layers (5 and 6) by raising the upper layer (6) and stretching the shrink-on cover. The shrink-on cover is severed in the region of the interspace. The layers (4 and 5) of casks (7) arranged below the separation point are transported away. The raised layer (6) of casks (7) is thereupon set down onto a pallet (8') and transported away. <IMAGE>

Abstract (de)

Zum Auflösen eines Faßstapels (2) aus drei Lagen (4, 5, 6) Fässer (7), die durch eine Schrumpfhaube zusammengehalten werden, wird zwischen zwei Lagen (5 und 6) durch Anheben der oberen Lage (6) und Dehnen der Schrumpfhaube ein Zwischenraum erzeugt. Die Schrumpfhaube wird im Bereich des Zwischenraumes durchgeschnitten. Die unterhalb der Trennstelle angeordneten Lagen (4 und 5) Fässer (7) werden abtransportiert. Hierauf wird die angehobene Lage (6) Fässer (7) auf eine Palette (8') abgesetzt und abtransportiert. <IMAGE>

IPC 1-7

B65B 69/00

IPC 8 full level

B65B 69/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 69/0033 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3777445 A 19731211 - ANDERSON R
- [A] FR 2313271 A1 19761231 - STEEG EMIL [DE]

Cited by

EP1468920A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0576779 A1 19940105

DOCDB simple family (application)

EP 92890160 A 19920701